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فروردين ماه( بسته پيشنهادي وزارت راه وشهرسازي 
براي حمايت از مس��تاجران در جلس��ه شوراي عالي 
مسكن تصويب ش��د و به گفته وزيرراه و شهرسازي 
قرار است كه به زودي هم اجرايي شود. بسته حمايت 
از مس��تاجران با ه��دف كاهش فش��ار اقتصادي بر 
مس��تأجران و كمك به ساماندهي بازار اجاره مسكن 
طراحي شده و بررس��ي مفاد آن نشان مي دهد كه از 
سه محور تسهيلات حمايتي، ساماندهي بازار اجاره و 

افزايش عرضه مسكن تشكيل شده است .
اهمي��ت بخش اجاره زماني مش��خص مي ش��ود كه 
براساس آمار، حدود نيمي از جمعيت كشور مستأجر 
هستند و در اين ميان بيش از دو ميليون خانوار مستأجر 
در دهك هاي 1 تا 4 حضور دارند كه در تامين مسكن با 
مشكلات جدي مواجهند. با وجود آنكه مسوولان وزارت 
راه و شهرسازي اعلام كرده اند كه با اجرايي شدن اين 
بسته حمايتي مشكلات اجاره نشين ها، كاهش مي يابد 
اما بس��ياري از تحليلگران اقتصادي معتقدند كه اين 
بسته فاقد ضمانت هاي اجرايي براي حمايت مناسب 
از جمعيت بالاي مس��تاجران ايراني است و نمي توان 
چندان به اجراي آن دل بس��ت، ضمن اينكه پيش از 
اين هم چنين برنامه هايي در بخش اجاره اجرايي شده 
و نتيجه بخش نبوده است. اما فارغ از انتقادهاي وارد 
شده به بسته حمايتي دولت چهاردهم، بررسي مفاد 
آن نشان مي دهد كه يكي از مهم ترين بخش هاي آن 
ساخت چندين هزار واحد استيجاري است، در همين 
راس��تا وزيرراه و شهرس��ازي در تازه ترين اظهاراتش 
اعلام ك��رد ك��ه وزارت راه و شهرس��ازي با همكاري 
دستگاه هاي مربوطه، احداث ۷۵ هزار واحد استيجاري 
را براي تنظيم بازار مس��كن طي سه س��ال آينده در 
برنامه قرار داده است. فرزانه صادق كه مهمان برنامه 
گفت وگوي ويژه خبري سيما بود، اظهار كرد: وزارت 
راه و شهرسازي با همكاري دستگاه هاي مربوطه يك 
برنامه عملياتي اجراي��ي را تدوين مي كند و ۷۵ هزار 
واحد استيجاري را در مدت سه سال آينده در برنامه 

قرار مي دهد.
او بيان كرد: اهميت اين موضوع آنجاست كه دولت صرفا 
به مسكن حمايتي مالكيتي ورود پيدا نمي كند. در خيلي 
از كشورها هم اجاره داري حرفه اي و استيجار مورد توجه 
است. به گفته صادق اينها واحدهايي است كه دولت براي 
تنظيم بازار مسكن به ساخت آن ورود مي كند. مصوبه 

اين بخش را گرفتيم و آيين نامه اجاره داري حرفه اي هم 
در اسرع وقت توس��ط وزارت راه و شهرسازي به هيات 
دولت براي تصويب ارسال مي شود. وزيرراه و شهرسازي 
بيان كرد: حتما با اجرايي كه در سال پيش رو خواهيم 
داشت بايد به سمت اجاره داري حرفه اي حركت كنيم.

     اتصال 70 هزار واحد به تسهيلات بانكي
به گفته صادق، دولت چهاردهم بيش از ۷۰ هزار واحد 
نهضت ملي مسكن را در اين بازه زماني به تعهدات بانكي 
متصل كرد اما همچنان در اين زمينه مش��كل داريم. 
فرصت زماني يك ماهه داده شده تا بتوانيم مشكلات 
را در اين زمينه حل كنيم. او ادامه داد: در طرح نهضت 
ملي مسكن از مجموع 1.۵ ميليون واحد ۸۰۰ هزار نفر 
آورده واريز كرده بودند كه تاكنون بيش از 4۵۰ هزار نفر 
به تسهيلات بانكي متصل شده اند. وزيرراه و شهرسازي 
بيان كرد: البته بيش از اين تعداد از طريق آورده مردم 

آغاز شده اما به تس��هيلات بانكي وصل نيستند. اين 
پروژه ها در مراحل مختلف فونداس��يون، تخصيص 
زمين، صدور پروانه، سفت كاري و نازك كاري و پايان 
كار هستند كه اطلاعات آن در سامانه تِم وجود دارد. 
صادق با اشاره به واگذاري زمين در سال هاي گذشته 
بيان كرد: در بعضي از ش��هرها امكان واگذاري زمين 
وجود دارد و نبايد حتما اينها در طبقات ساخته شود. در 
اين بخش بايد زمين را طبق آيين نامه قانون ساماندهي، 
بعد از آماده سازي تحويل دهيم.  او ادامه داد: از طرفي 
اگر قرار است زميني به مردم اختصاص يابد حتما بايد 
دسترسي و آماده سازي شامل دسترسي هاي داخلي به 
شبكه اصلي انجام شود. وزيرراه و شهرسازي اظهار كرد: 
بايد تصميم گيري شود كه در بخش 2۰ هزار ميليارد 
تومان به هر خانوار چه ميزان تسهيلات قرض الحسنه 
اختصاص مي يابد و در بخش 2۰۰ همت چقدر به هر 
خانواده مي رسد. استان ها نيز جلسه شوراي مسكن را 

برگزار و نرخ افزايش اجاره بها را تعيين مي كنند، اين 
موارد در ارديبهشت ماه انجام مي شود تا براي مردم قابل 
استفاده باشد. صادق با بيان اينكه محور ديگر اقدامات 
مديريتي، توليد و عرضه واحدهاي مسكوني است بيان 
كرد: با مصوبه شوراي عالي مسكن قرار است بتوانيم 
تسهيلاتي به واحدهاي خودمالك نيمه تمام پرداخت 
كنيم. متراژ اين واحدها كمتر از 1۰۰ متر مربع است 
و مصوب كرديم كه به ح��دود ۳۰۰ هزار واحد در اين 

بخش تسهيلات پرداخت شود.
به گفته وزي��رراه و شهرس��ازي، قطع��ا تكميل اين 
واحدهاي نيمه تمام مي تواند به عرضه مسكن كمك 
كند. اين واحدها داخل محدوده هاي ش��هري است و 

مشكل آب، انرژي و خدمات شهري را ندارد.

     وجود ناترازي در بخش مسكن
او درباره چالش ها و راهكارهاي س��ازمان ملي زمين 

و مس��كن در تأمين مس��كن پايدار براي مردم گفت: 
زمين هاي تحت مالكيت سازمان ملي زمين و مسكن 
شامل منابع طبيعي، اراضي كشاورزي، رودخانه ها و 
باغات مي شود و بايد توجه داش��ت كه ناترازي هايي 
در حوزه مس��كن وجود دارد كه نياز به بررسي دقيق 

كارشناسي دارد.
وزي��ر راه و شهرس��ازي اف��زود: دولت باي��د از طريق 
تنظيم گري و تسهيل گري، مسكن را در اختيار مردم 
قرار دهد، اما اين فرآيند نيازمند توجه به زيرساخت ها، 
خدمات و تأمين انرژي است. هدف اصلي اين است كه 
مسكن هاي ساخته شده نه تنها در دسترس مردم قرار 
گيرد، بلكه شرايط مناسب براي سكونت در آنها فراهم 
ش��ود. صادق همچنين درباره چگونگي روند تامين 
اراضي براي ساخت مسكن در كشور گفت: براساس 
اسناد آمايش سرزمين، بايد 1۵ درصد از اراضي كشور 
براي جذب جمعي��ت در اولويت قرار گي��رد. اما اگر 
محدوده همه شهرهاي ايران را جمع بزنيم، اين ميزان 

به نيم درصد هم نمي رسد.

     بيشترين نياز به مسكن در مراكز استان ها
وزيرراه و شهرس��ازي ادامه داد: اكنون بيشترين نياز 
را در كلان شهرها و مراكز اس��تان ها داريم و از 14۰۰ 
شهر كشور در 12۰۰ شهر مشكلي براي تأمين زمين 
و مسكن نداريم. مش��كل عمده مربوط به پايتخت و 

كلان شهرها است. 
او اظهار كرد: در برخي از شهرها حتي زمين هست ولي 
متقاضي وجود ندارد. از طرف ديگر توسعه كلان شهرها 
نبايد به گونه اي باشد كه مشكلات بزرگ مانند ناترازي 
انرژي ايجاد كند. صادق با اشاره به نرخ درصد افزايش 
اجاره بها بيان ك��رد: در قانون و هم در مصوبات قبلي، 
دس��توري درصد افزاي��ش اجاره بها بعض��ا 2۰ تا 2۵ 
درصد تعيين مي شد. با پيش��نهادي كه امروز داديم 
تصميم گيري در اين زمينه را به استان ها واگذار كرديم. 
اين موضوع در شوراي مسكن استان تصميم گيري و 
متناسب با نرخ تورم استان تصويب مي شود. به گفته 
وزيرراه و شهرسازي، در گذشته قوانين سخت گيرانه اي 
براي رعايت سقف مجاز اجاره بها وجود داشت اما امروز 
يك تسهيل را ايجاد كرديم. بدين صورت كه موجريني 
كه ميزان مجاز افزايش اجاره بها را رعايت كنند بتوانند 
وام جعاله براي تعمير مسكن بگيرند. اين موضوع براي 

اولين بار مصوب شد.
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ارايه تسهيلات ۲،۵ برابري به 
متقاضيان ون تاكسي هاي جديد

مديرعامل سازمان مديريت و نظارت بر تاكسيراني شهر 
تهران ضمن اعلام ش��رايط واگذاري ون تاكسي هاي 
جديد از افزايش 2.۵ برابري تسهيلات براي متقاضيان 
اين خودروها خبر داد. به گزارش ايسنا، شادي مالكي با 
اشاره به نوسازي ون تاكسي هاي پايتخت، اظهار كرد: 
در حوزه نوسازي ناوگان تاكسيراني پايتخت سازمان 
تاكسيراني شهر تهران اقدامات خوبي انجام داده و يكي 
از موضوعات مهم ون تاكسي هايي هستند كه با توجه به 
عمر بالا فرسوده شدند. او افزود: در همين راستا و با توجه 
به درخواست بالاي تاكسيراناني كه مالك ون هستند 
به تمامي مالكان تاكسي هاي ون فرسوده فعال در ذيل 
س��ازمان مديريت و نظارت بر تاكسيراني شهر تهران 
اعلام مي شود كه فرآيند شناسايي مالكين تاكسي هاي 
فرسوده ون متقاضي جايگزيني با خودروي تاكسي ون 
جديد از 2۵ فروردين ماه آغاز ش��ده و به مدت 1۰ روز 
كاري ادامه دارد. مالكي در پاسخ به اين سوال كه چنانچه 
تعداد متقاضيان بيش از ناوگان تخصيص داده ش��ده 
باشد، سازمان تاكسيراني شهر تهران چه تدبيري خواهد 
كرد؟ گفت: در صورتيكه تعداد متقاضيان بيش از تعداد 
ناوگان تخصيص يافته باشد انتخاب متقاضي از طريق 
قرعه كشي انجام مي شود؛ همچنين شركت در فراخوان 
به منزله پذيرش قطعي متقاضي نيس��ت. مديرعامل 
سازمان مديريت و نظارت بر تاكسيراني شهر تهران در 
مورد اينكه اين خودرو ها توليد چه سالي است و مقرر 
شده است كه كجا به شهروندان تهراني خدمت رساني 
كنند؟ اظهار كرد: خودروهاي ون وانا مدل سال 14۰2 
است و با توجه به ضرورت خدمات رساني به شهروندان، 
تاكسيرانان فعال در خطوط پر تراكم تاكسيراني داراي 
اولويت خواهند بود. اوگفت: همچنين باتوجه به شرايط 
واگذاري، خودروهاي موردنظر مش��مول تس��هيلات 
اعطايي تا س��قف ۸ ميليارد ريال با بازپرداخت ۶۰ ماه 
خواهند بود؛ متقاضيان واجد صلاحيت پس از بررسي 
و احصا توسط س��ازمان جهت ادامه تشريفات قانوني 
به مراجع ذيربط ارجاع خواهند شد. مالكي بيان كرد: 
تمامي متقاضيان مي توانند با مراجعه به نشاني اينترنتي 
www.taxi.tehran.ir نسبت به ثبت نام در طرح 

نوسازي ون تاكسي هاي فرسوده اقدام كنند.

كاهش سفر روزانه درون شهري 
در نوروز

معاون مطالعات سازمان حمل و نقل و ترافيك شهر 
تهران، با اعلام آمار س��هم وس��ايل نقليه مختلف از 
سفرهاي ش��هر تهران در ايام نوروز 14۰4 افزود: در 
اين ايام شاهد كاهش متوسط سفرهاي درون شهري 
پايتخت بودي��م؛ به گونه اي كه با توج��ه به رقم 2۰ 
ميليون س��فر در ايام اس��فندماه، ترافيك تهران به 
۸ميليون س��فر روزان��ه در روزهاي پنجم و شش��م 
فروردين ماه و ۷ميليون سفر روزانه در روزهاي نهم و 
دهم فروردين ماه رسيد.  به گزارش ايسنا، غلامرضا 
طاهرنيا با ارايه آمار به دست آمده از داشبورد اطلاعات 
حمل و نقل شهر تهران توضيح داد: از روز شنبه 22 
اسفند ماه، روند خروج وسايل نقليه از شهر تهران آغاز 
و به تدريج بر تعداد خودروهاي خارج شده از پايتخت 
افزوده شد. بر اساس آمار و تحليل هاي انجام شده، بين 
تاريخ هاي 2۰ اسفند تا ۷ فروردين، در مجموع 11 و 
نيم ميليون وس��يله نقليه به تهران وارد شده اند، در 
حالي كه حدود 12 ميليون وسيله نقليه از شهر تهران 
خارج ش��ده اند. او ادامه داد: اين آمار نشان مي دهد 
كه تا هفتم فروردين، حدود ۵۵۰ هزار وسيله نقليه 
كمتر از ابتداي اين دوره در تهران حضور داشته كه با 
احتساب ميانگين ظرفيت خودروها، اين رقم معادل 
خروجي تقريبي 1.۵ ميليون نفر از پايتخت است.   به 
گفته طاهرنيا، از تاريخ 12 فروردين، روند بازگشت 
مسافران آغاز ش��ده و تعداد خودروهاي وارد شده به 
تهران از تعداد وسايل خروجي پيشي گرفته و اوج اين 
بازگشت  در روزهاي 14 و 1۵ فروردين به ثبت رسيده 
است. طاهرنيا در خصوص افزايش حجم سفرها در 
اين ايام افزود: عامل اصلي دليل افزايش حجم سفرها 
با خودروي ش��خصي، حذف محدوده هاي ترافيكي 
در ايام تعطيلات نوروز مي باش��د. همچنين به علت 
سفرهاي ديد و بازديد، سهم انواع تاكسي در اين ايام 

يك درصد نسبت به اسفند ماه افزايش داشته است.

نگاهي به برنامه هاي آينده دولت در بخش اجاره

دولت۷۵هزارمسكناستيجاريميسازد

آيا معاملات از ارديبهشت ماه رونق مي يابد؟

مسير  بازار مسكن در 1404 
بازار مسكن سال گذشته را با ركود تورمي به پايان رساند 
و كارشناسان اقتصادي معتقدند كه سال جاري هم نبايد 
منتظر رونق ويژه اي در بازار مسكن باشيم البته نايب رييس 
اتحاديه املاك نسبت به ساير كارشناسان خوشبين تر بوده 
و معتقد است كه معاملات از ارديبهشت رونق مي گيرد و 
اگر بازارهاي موازي بي ثبات ش��وند، سرمايه ها به سمت 
مسكن سوق مي يابد.  داوود بيگي نژاد با اشاره به چشم انداز 
بازار مسكن در سال 14۰4 گفت: بر اساس پيش بيني ها 
با توجه به نبود تقاضاي انباش��ته در سال گذشته، شاهد 
جهش خاصي در بازار مسكن نخواهيم بود، به عبارت ديگر 
تقاضاهايي كه بخواهد به سال آينده منتقل شود، وجود ندارد 
و امسال جهش قيمتي در بازار مسكن تجربه نخواهيم كرد. 
او ادامه داد: از سوي ديگر، نظام بانكي نيز در ارايه تسهيلات 
كارآمد و متناسب با توان بازپرداخت متقاضيان عملكرد 
مناس��بي نداشته است. ش��رايط فعلي تسهيلات بانكي 
به گونه اي نيست كه بتواند قدرت خريد متقاضيان واقعي را 
افزايش دهد، در نتيجه نمي توان انتظار بهبود محسوس در 
بازار داشت. نايب رييس اول اتحاديه املاك در گفت وگو با 
مهر تأكيد كرد: اگر بازارهاي موازي مانند طلا، ارز يا بورس 
در س��ال 14۰4 دچار بي ثباتي يا كاهش اطمينان مردم 
شوند، احتمالًا بخشي از سرمايه ها به سمت بازار مسكن 

حرك��ت خواهد كرد.  به گفته بيگي نژاد، حال اگر بتوانيم 
اين سرمايه ها را به سمت توليد مسكن هدايت كنيم كه 
در راستاي شعار سال نيز هست شرايط متفاوتي براي بازار 
رقم خواهد خورد. او يادآور شد: تحقق اين امر نيازمند آن 
است كه براي فعالان حوزه ساخت وساز، منفعت اقتصادي 
تعريف شود و با قوانين و مشوق هاي مناسب، سرمايه گذاران 

را ترغيب به ورود به حوزه توليد مسكن كنيم.

     اعلام قيمت دقيق مسكن، ممكن نيست
بيگي نژاد با اش��اره به ميانگين نرخ هر مترمربع مسكن 
گفت: به دلي��ل عدم انتش��ار آمار رس��مي از معاملات 
ثبت شده، اعلام نظر دقيق درباره ميانگين قيمت ممكن 
نيست. متأس��فانه برخي كارشناس��ان صرفاً با تكيه بر 
قيمت هاي درج ش��ده در آگهي ها اق��دام به تحليل بازار 
مي كنند، در حالي كه اين آگهي ها صرفاً بيانگر خواسته و 
تمايل فروشنده هستند و نه قيمت واقعي، ملاك تحليل 

بايد قراردادهاي رسمي ثبت شده باشد.
او درباره وضعيت كلي معاملات در سال جاري نيز اظهار 
كرد: طبق روال هر سال، فروردين ماه معمولًا با ركود 
نسبي همراه اس��ت و مردم تمايلي به انجام معاملات 
ملكي در اين ماه ندارند. نايب رييس اتحاديه مشاوران 

املاك بيان كرد: اما از ارديبهش��ت ماه به بعد، شاهد 
تحركاتي به ويژه در بخش اجاره خواهيم بود. پيش بيني 
ما اين است كه ميزان مراجعه براي اجاره در ماه هاي 

آينده به شكل قابل توجهي افزايش پيدا كند.

     لزوم حل مشكلات سامانه خودنويس 
بيگي نژاد در ادامه با بيان اينكه سامانه خودنويس عامل 
سردرگمي مشاوران املاك است، گفت:  برخي مشاوران، 
برخلاف قانون از قراردادهاي سه برگي استفاده  مي كنند.

او اظهار كرد: در حال حاضر با سامانه »خودنويس« كار 
مي كنيم كه با وجود گذشت ماه ها از رونمايي ، همچنان 
با مشكلات جدي مواجه است. بسياري از همكاران من 
از سختي مراحل ثبت قرارداد در اين سامانه گلايه دارند.

نايب رييس اتحاديه مشاوران املاك يادآور شد: بر اساس 
قانون جهش توليد، قانون ساماندهي و همچنين قانون 
الزام، مشاوران املاك موظف اند قراردادهاي ملكي مردم 
را در سامانه هاي مشخص ثبت كنند. ما به عنوان مشاور، 
بر اساس قانون وظيفه مند شده ايم و اين موضوع را انكار 
نمي كنيم؛ اما وقتي مسووليتي به ما محول مي شود، ابتدا 

بايد بستر لازم براي انجام آن فراهم باشد.
بيگي نژاد افزود: اگر در قانون، مش��اوران املاك موظف 

به ثبت قرارداد ش��ده اند، بايد امكان انجام اين كار بدون 
وابس��تگي به رضايت يا مشاركت طرفين معامله فراهم 
باشد. يعني درگاه ثبت قرارداد بايد مستقل باشد؛ نبايد 
مشاور املاك تابع خواسته طرفين ش��ود، در حالي  كه 
قانون او را مامور به ثبت قرارداد كرده و براي انجام ندادن 

اين وظيفه نيز مجازات هايي در نظر گرفته است.

       معضلات خودنويس براي مشاوران املاك
او تاكيد كرد: در حال حاضر، سامانه »خودنويس« و حتي 
»كاتب« مش��كلات زيادي براي مشاوران املاك ايجاد 
كرده اند. طبق قوانين مصوب، ما موظف به ثبت قرارداد 
هس��تيم، نه مخير. پس نبايد اين روند طوري باشد كه 
اجراي وظيفه قانوني مان وابسته به خواسته ها يا همكاري 

طرفين معامله شود.
نايب رييس اتحاديه مشاوران املاك با بيان اينكه يكي از 
مشكلات مهم اين است كه براي ثبت قرارداد در سامانه، 
ابتدا بايد كدي براي طرف مقابل ارسال و سپس تأييد شود، 
گفت: حالا اگر طرف مقابل اين كد را نخواند يا همكاري 
نكند، ما چه بايد بكنيم؟ يا اگر اطلاعات كامل ملك را در 
اختيارمان نگذارد، در حالي  كه خودش در دفتر مش��اور 
املاك حضور دارد، آيا كار م��ا بايد معطل بماند؟ از يك 

طرف مشتري حاضر اس��ت، اما از طرف ديگر نمي توانم 
كاري برايش انجام دهم، چون سيستم اجازه نمي دهد.

او در ادامه بيان كرد: تمام تنبيه و تكاليف قانوني مستقيماً 
متوجه مشاوران املاك اس��ت، اما در عمل، اجراي اين 
وظايف منوط به مشاركت و همكاري طرفين معامله شده 

است. اين يك تناقض بزرگ است كه بايد اصلاح شود.
بيگي نژاد تاكيد كرد: اگر سامانه ها طوري طراحي شوند 
كه به صورت مستقل و مشابه سامانه كد رهگيري سابق، 
امكان ثبت قرارداد را براي مشاوران املاك فراهم كنند، 
حتماً بسياري از تنش ها و اصطكاك كه امروز بين مردم و 

دفاتر املاك وجود دارد، كاهش پيدا مي كند.
نايب رييس اتحاديه مشاوران املاك تصريح كرد: در حال 
حاضر، برخي از مشاوران ناچار شده اند برخلاف قانون از 
قراردادهاي سه برگي استفاده كنند، چون سامانه ها امكان 
اجراي صحيح وظيفه قانوني را از آنها سلب كرده اند. اين 
يك مساله حياتي است كه بايد هر چه زودتر سامان يابد.

در اين ميان و با وجود ن��گاه مثبت نايب رييس اتحاديه 
مش��اوران املاك تهران، به نظر مي رسد كه سال پيش 
رو، سال رونق و افزايش چشمگير حجم معاملات نباشد 
چون توان اقتصادي خريداران كاهش چشمگيري داشته 

و نمي توان انتظار گرم شدن بازار را داشت.

ش�ماره  رای  و   1403114407114000742 کلاس�ه  براب�ر 
140360307114012099 هی�ات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک شیروان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
محرمعلی امین پور بشماره  شناسنامه 1134 کدملی 0828632601 
فرزند محمدعلی در ششدانگ  باغ بدینصورت که  مساحت 2324 
متر مربع جز پلاک 26 فرعی از 25- اصلی ناحیه 2 از محل مالکیت 
محمد علی یعقوبی زوارم  )قسمتی از مالکیت وی( واقع در خراسان 
شمالی بخش 5 حوزه ثبت ملک شیروان محرز گردیده است. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتی که اش�خاص نس�بت به صدور س�ند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تس�لیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
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